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Technische vragen RC 7 Ontwerpbegroting 2019 BVO ICT NML 

  
In december werd aangegeven dat  Bergen en Leudal staan op het punt staan om toe te treden tot deze 
BVO. De verwachting was dat beide gemeenten in 2018 toetreden. Met Venray en Horst aan de Maas 
vond toen maandelijks overleg plaats met betrekking tot de toetreding. Deze gemeenten hebben de 
intentie uitgesproken om gezamenlijk toe te treden. In 2018 zou de besluitvorming hierover worden 
gestart bij de gemeenten. 
   
Vraag 1 
Kunt u de actuele status hiervan beknopt weergeven?  
ICT NML is in gesprek met diverse gemeenten in Noord en Midden Limburg. Horst aan de Maas en 
Venray komen in juni 2018 met een gezamenlijk adviesrapport over de toetreding.  
ICT NML heeft een offerte opgeleverd m.b.t. de toetreding van de gemeente Bergen. Deze wordt in juni 
2018 besproken met het MT Bergen. De verwachting is dat er in de zomer 2018 een raadsvoorstel wordt 
ingediend bij de gemeente Bergen om toe te treden bij ICT NML. 
ICT NML is in gesprek met de gemeente Leudal over de toetreding. Vanuit Leudal is er een 
contactpersoon/projectleider aangewezen om dit te coördineren. Een offerte moet nog worden 
opgeleverd. Binnenkort meer info hierover. 
 
Raadsvoorstel blz 4: 
Aanpassing verdeelsleutel: de gemeentespecifieke kosten worden één op één doorbelast. Voor de 
bijdrage aan de centrale lasten wordt gebruik gemaakt van de volgende variabelen: 
o Tarief per TB storage ter dekking van de kosten die samenhangen met 
   storage; 
o Tarief per gebruiker ter dekking van de overige kosten. 
  
Vraag 2 
Voor alle zekerheid: Betekent TB storage de opslag van gegevens per Terabyte ?  
Klopt. 
  
Er is sprake van een bedrag dat toetredende gemeenten moeten betalen voor de gemaakte kosten. 
Tegelijkertijd is er ook sprake van kostenstijgingen in de begroting waardoor door de Venlose bijdrage 
ook fors gaat stijgen 
 
 
  



 
Vraag 3 
Zijn die fees van dermate orde van grootte dat deze de structureel grotere bijdragen 2019-2021 
kunnen “terugdraaien” ? 
Tijdens de voorbereidingen van de oprichting van de BVO ICT NML heeft de gemeente Venlo als 

gastgemeente een groot aantal uren geleverd om niet. Denk hierbij aan het juridische advies, het leveren 

van de projectleiding voor de oprichting, personeelsadvies etc. Een ruwe inschatting laat zien dat de 

kosten die hiermee gepaard waren circa € 150.000,- bedragen  (1.700 tot 1.800 uur a € 85,-) 
 

Indien we dit bedrag meenemen in de eerder vastgestelde berekeningen, betekent dit dat de verdeling van 

de bijdrage tussen de gemeenten veranderd.  

 

 

Initiële verdeling Nieuwe verdeling 

 

% € % € 

Roermond 29,00% € 77.720 18,60% € 77.720 

Venlo 53,00% € 142.040 69,90% € 292.040 

Weert 18,00% € 48.240 11,50% € 48.240 

Totaal 100,00% € 268.000 100,00% € 418.000 

 

Wij stellen voor om de hoogte van de toetredingsfee van € 2,00 per inwoner te handhaven en hiervan 

conform het eerder vastgesteld voorstel € 1,00 per inwoner te storten in de weerstandsreserve voor 

ICTNML en € 1,00 per inwoner uit te keren aan de fouding fathers ter vergoeding van de gemaakte 

initiële kosten. De verdeling van deze uitkering wordt daarbij als volgt aangepast: Gemeente Roermond 

18,6%, Gemeente Venlo 69,9% en gemeente Weert 11,5%.  

 

Voorliggende verdeling betekent voor de gemeenten dat volledige compensatie van de initiële kosten 

plaats vindt bij toetreding van gemeenten met een gezamenlijk aantal inwoners van 418.000.  

 
 

Vraag 4 
Is er een risico dat – op basis van het (gewenste) binnenhalen van die fees – deze BVO te snel groeit 
en dat deze te snel groot wordt?   
Toetredingen van nieuwe gemeenten worden projectmatig opgepakt. Er worden o.a. een business case, 
een projectplan en een impact analyse opgeleverd per toetreder. De BVO ICT NML heeft de ambitie om 
gecontroleerd te groeien. Naast de techniek wordt er o.a. ook gekeken naar de financiële en 
organisatorische gevolgen. Zowel bij de toetreder als bij ICT NML. Indien een gemeente een GO heeft 
gegeven op de toetreding zal het gemiddeld minimaal een jaar duren voordat deze volledig is 
gerealiseerd. Kortom: er is geen risico dat ICT NML te snel groeit en te snel groot wordt. 
 
 
  



 Vraag 5 
Is er bij deze GR al een visie, een stip op de horizon, hoe groot deze GR zou moeten gaan worden, of 
maximaal mag worden? 
In de visie is uitgesproken dat ICT NML “uw natuurlijke regiopartner” is. Als regio is Noord- en Midden 
Limburg aangewezen. Dit geeft een indicatie van de maximale groei op termijn. 
 
 
In de voorliggende begroting ICTNML 2019 en meerjarenraming is de opgenomen bijdrage voor de 
gemeente Venlo substantieel en structureel hoger dan opgenomen in de huidige gemeentelijke 
begroting. Voor 2019 € 130.000, voor 2020 € 114.000 en voor 2021 €87.000 hoger. 
 
Vraag 6 
Zijn deze kostenstijgingen al (deels) verwerkt in de begrotingen van 2018 en verder? 
De kostenstijgingen zullen onderdeel uitmaken van een begrotingswijzigingsvoorstel in de 
meerjarenbegroting 2019-2022.  
 
 
Raadsvoorstel blz 5: 
In de begroting wordt gesproken over normbedragen voor personeelsleden en een berekend bedrag 
voor secundaire arbeidsvoorwaarden. Aangezien dit proces nog loopt dient u zich bewust te zijn van 
mogelijke afwijkingen, in de vorm van hogere kosten die kunnen ontstaan tussen begroting en realisatie. 
Voorbeelden zijn overuren en gewijzigde functie-indeling. Inhoudelijk kan ik op basis van de bedragen in 
het voorstel geen beoordeling maken, maar mijn advies is om de normbedragen te vervangen door de 
werkelijke loonkosten waardoor het beter aansluit bij de werkelijkheid. 
 
Vervolgens worden er bij de alle risicokaders “niet van toepassing” vermeld.  
 
Vraag 7 
Kunt u aangeven waarom hier een blanco risicoparagraaf is en bij “financiële risico’s en aspecten” 
niets is vermeld?  
Zie antwoord bij vraag 11. 
  
 
Er werd door de portefeuillehouder afgelopen december aangegeven dat de BsGW zich wil “aansluiten” 
bij de BVO ICT NML.  
 
Vraag 8 
Is dit nu nog aan de orde en wat is de status hiervan? Zijn er al raakvlakken of behaalde voordelen?  
ICT NML heeft met de BSGW een oriënterend gesprek gevoerd over mogelijke toetreding. Dit is verder 
nog niet concreet gemaakt. Verdere gesprekken dienen nog ingepland te worden. 
 
 
Vraag 9  (bij 8 = nee dan n.v.t.) 
Spreken we dan over een samenwerkingsverband (overlap) of een samengaan?  
Zie antwoord bij vraag 8. 
 
 
Vraag 10 (bij 8 = nee dan n.v.t) 
Wat betekent dit financieel en organisatorisch voor de deelnemende gemeenten en de beide GR’s, 
immers de BsGW  behelst veel meer deelnemende gemeente? 
Zie antwoord bij vraag 8. 
 
  



Op bladzijde 19 van de bijlage wordt als een van de risico’s met hoge impact / het schadebedrag 
(gemiddelde kans van voordoen)  “uitval van systemen” en “informatie en veiligheid “ benoemd. 
Het risicomanagement ontbreekt nog in de bijlage.  
 
Vraag 11 
Zijn er al maatregelen voor deze twee voorbeelden bekend binnen de GR ?  Klopt het dat het 
ontbrekende risicomanagement nog ontwikkeld moet worden en dat dit ten gevolgde van het feit is 
dat deze BVO nog maar pas opgestart is?  
Een formele organisatiebrede risico-analyse ontbreekt nog, als gevolg van het feit dat de BVO nog maar 
pas is opgestart. Uiteraard zijn er wel maatregelen getroffen om de reeds bekende risico’s te 
minimaliseren.  
Alle kritieke ICT componenten zijn redundant uitgevoerd. ICT NML maakt tevens gebruik van  2 
datacenters (Venlo en Roermond), waarbij o.a. de uitwijk is ingeregeld. De uitwijk wordt tevens jaarlijks 
getest. Eind 2018 verwacht ICT NML een TPM verklaring te ontvangen waarmee ICT NML volledig 
voldoen aan de BIG normen. In het programma ICT NML 2.0 wordt op het gebied van 
informatiebeveiliging ook nog een flinke stap gemaakt met o.a. nieuwe producten. 
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